
Zápisnica 

Valné zhromaždenie PDCO 
24.11.2022 12:00-16:00 

Úrad splnomocnenca vlády pre rozvoj občianskej spoločnosti 
 
Prítomní členovia: 
Alžbeta Brozmanová Gregorová ako FO 
Alžbeta Frimmerová za DS Vŕba 
Kristína Márová za Mladiinfo 
Veronika Sedláčková za Nadáciu Pontis 
Dana Vaniová za Trenčianske dobrovoľnícke centrum 
Zuzana Šujanová za Dobrovoľnícke centrum Trnavského kraja 
Michaela Bagálová za Bratislavské dobrovoľnícke centrum 
Štefan Smrekovský za Horská služba Malá Fatra 
Simona Jurovatá za Senica2.0 
Lukáš Hrošovský za SYTEV 
Silvia Cochová za Centrum dobrovoľníctva Banská Bystrica 
Jana Šolcová za Pathfinder 
Adam Vyšný za Rozvojovú agentúru ŽSK 
Zuzana Thullnerová za Centrum pre filantropiu 
 
Ďalšie prítomné osoby: 
Daniela Ivanová za PDCO 
Dominika Hradiská za PDCO 
Eva Ščepková za PDCO 
Ondrej Mäsiar za Mladiinfo 
 
1. Úvod 
Prítomných je v úvode 10 členov z 19 s právom hlasovať. Zhromaždenie je 
uznášaniaschopné.  
Betka Brozmanová predstavuje predsedníctvo PDCO a jeho fungovanie. Keďže Gabriela 
Podmaková, ktorá zastupovala BDC už nie je jeho členkou, uvoľnilo sa jej miesto 
v Predsedníctve. Teraz ho tvoria 4 osoby - Betka Brozmanová, Betka Frimmerová, Janka 
Šolcová a Silvia Cochová, pričom stanovy PDCO určujú minimálny počet členov Predsedníctva 
na 3 osoby. Betka vyzýva, aby sa ľudia zapojili do Predsedníctva. Ak majú záujem, treba 
poslať motivačný list na platforma@dobrovolnickecentra.sk a voľna prebehne následne per 
rollam.  
 
2. Hlasovanie o nových žiadostiach o členstvo:  
Žiadateľmi o členstvo sú DofE, ktoré malo doteraz status pozorovateľa, Dobrovoľnícke 
centrum Trnavského kraja, Trenčianske dobrovoľnícke centrum a Senica 2.0. 
 

• Zuzana Šujanová prezentovala Dobrovoľnícke centrum Trnavského kraja a požiadala 
o prijatie do PDCO. 
10 členov súhlasí s tým, aby sa Dobrovoľnícke centrum Trnavského kraja stalo členom 
PDCO. 

 

mailto:platforma@dobrovolnickecentra.sk


• Žiadosť o zrušenie členstva TeCeMko – Trenčianske centrum mládeže o.z. je 
akceptované. 

 

• Trenčianske dobrovoľnícke centrum na tomto zasadnutí reprezentuje Danka Vaniová. 
Hlasuje 11 prítomných členov. 11 členov súhlasí, aby sa Trenčianske dobrovoľnícke 
centrum stalo členom PDCO. 
 

• Senica 2.0  a jej činnosť prezentuje Simona Jurovatá. Hlasuje 12 prítomných členov. 
12 členov súhlasí, aby sa Senica 2.0 stalo členom PDCO. 
 

• Miloš Ondrášik sa nemôže prihlásiť cez zoom, aby odprezentoval činnosť DofE. DofE 
boli pozorovateľmi 2 roky a teraz žiadajú o členstvo. Hlasuje 13 prítomných členov. 
13 členov súhlasí, aby sa DofE stalo členom PDCO. 

 
Michaela Bagalová z BDC podotkla, že treba mladých ľudí dovzdelávať o service learningu, 
aby robili dobrovoľnícke aktivity v spolupráci s neziskovou organizáciou, aby si to vyskúšali. 
Má zlé skúsenosti so zapájaním žiakov z programu DofE do dobrovoľníctva a tiež skúsenosť, 
že títo žiaci mali negatívne zážitky pri zapájaní sa do pre nich nevhodných dobrovoľníckych 
aktivít. Je dôležité, aby učitelia zapojení do DofE mali viac informácií o dobrovoľníctve a boli 
žiakom nápomocní. Betka hovorí, že PDCO navrhlo DofE, aby dobrovoľnícka skúsenosť, ktorá 
je súčasťou ich programu nebola smerovaná na externé organizácie, ale aby boli učitelia 
pripravení realizovať dobrovoľníctvo ako service learningový program, čo by odbúrali 
prekážky, s ktorými sa stretávajú, ako nemožnosť nájsť vhodnú dobrovoľnícku príležitosť, 
nepoznanie komunity a pod.  
PDCO navrhne DofE stretnutie k tejto téme v januári 2023 za účasti zástupkýň tých 
dobrovoľníckych centier, pre ktoré to bude relevantná téma.  
 
Na stretnutie dorazila Betka Frimmerová za DS Vŕba, počet prítomných členov s hlasovacím 
právom je teraz 14. 
 
3. Schválenie výročnej správy 2021 
Doplníme SYTEV ako člena – omylom to zo správy vypadlo. Hlasuje 14 prítomných členov. 
14 členov súhlasí a schvaľuje výročnú správu PDCO 2021. 
 
Betka Brozmanová odprezentovala finančné hospodárenie v roku 2021.  
 
Zuzana Tullnerová a Zuzana Ševčíková spracovali Revíznu správu 2021. Hlasuje 14 
prítomných členov. 
14 členov odsúhlasilo Revíznu správu za rok 2021. 
 
 
4. Plány na 2023 
Dominika s Betkou prezentovali plán aktivít a finančný plán na 2023. Hlasuje 14 prítomných 
členov. 
14 členov schválilo Plán aktivít na 2023. 
14 členov schválilo Finančný plán na 2023 
 



Betka Frimmerová navrhla, aby Betka Brozmanová neplatila členské v 2023. 
13 členov súhlasilo, aby Betka Brozmanová neplatila v roku 2023 členské. 1 osoba sa zdržala. 
 
5. Predstavenie zmien v Zákone o dobrovoľníctve a ich aplikácia v praxi 
Betka Brozmanová predstavila navrhované zmeny v Zákone o dobrovoľníctve a v súvisiacich 
zákonoch a požiadala prítomných, aby spolupracovali pri nominácií vhodných osôb do 
akreditačnej a hodnotiacej komisie k finančnému mechanizmu, ktorý sa bude zavádzať 
v roku 2023.  
 
 
Zapísala Eva Ščepková 
 
Overila Dominika Hradiská 


